
 
 

Årsmöte för 2014 

Svensk Ortopedisk Gipsteknikerförening, 2015-09-21 
Skånes Universitetssjukhus i Lund, Lund 

 
Närvarande: Linda Nilsson, Marie Nilsson, Helene Jermer, Mainy Lingehed, Jennie Andersson, Anna-

Karin Krusefeldt, Ann-Sofi Johansson, Maria Ström, Annika Isherwood, Åse Asserborn, Yvonne 

Brüske, Johan Lönnvik, Angelica Engström, Helena Östman, Lena Fahlström, Siv Wallén, Liselott 

Sköldin Söder, Åsa Hansson, Rose-Marie Brodén, Åze Hedvall, Siv Olsson, Monica Hall, Britt-Marie 

Åkesson, Lena Nyman, Eva Biberg, Kicki Bernhardsson, Alice Andersson, Mats Nilsson, Kenneth 

Elmqvist, Christel Memeti, Ingemar Losell, Magnus Persson, Cecilia Svensson, Lotta Stålheden, 

Carola Ahlin, Magnus Andersson, Marcus Pamnér, Maria Ouchterlony, Lena Kvarnström, Lena 

Hjelm, Maud Forslund, Martin von Wirén, Katrine Vestling, Malin Holmberg, Camilla Öztan, Anne 

Liikala, Agneta Dubár-Carlsson, Ninni Nermoen, Frank Bergenholtz, Sören Bang, Meta Uddnäs, 

Maria Rundgren,  Marianne Hillergren, Cecilia Ivarsson, Mats Johansson, Helén Nilsson, Sofia 

Lundberg, Anna Malm, Anna Jägenstedt, Eva Hedlöf, Lillemor Jansson, Caroline Mathieu-Hedqvist, 

Christina Rothoff, Johanna Rooth, Cecilia Bjälkelid Martedal, Monica Grafström, Leena Öster, Marco 

Johansson, Christina Jilleskog, Ingela Tavemark, Marie Wallin, Micael Tallberg, Anders Johansson 

 

§1 32:a årsmötet öppnas av ordföranden  Anna-Karin och hon frågar om mötet kallats enligt 

stadgarna, vilket godkänns. 

 

§2 Dagordningen godkänns. 

 

§3 Till ordförande för mötet väljs sittande dvs Anna-Karin Krusefeldt. 

 Till sekreterare för mötet väljs sittande dvs Mainy Lingehed.  

 

§4 Till justeringsmän och rösträknare väljs Sofia Lundberg och Yvonne Brüske. 

 

§5 Verksamhetsberättelsen, som finns i pappersform på mötet för år 2014 godkänns av årsmötet.  

 

§6 Kassören, Helene Jermer, hänvisar till den externa revisorns revision som finns tillgänglig för 

intresserade. Den interna revisorn, Kristina Korkmaz, har per telefon meddelat att räkenskaperna 

är i sin ordning. Ekonomin i föreningen är god. 

 

§7 Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2014.  

 

§8 Rapporter från styrelsen: återkopplar till förslaget vid förra årsmötet att ha en fast avgift per år 

till Majoda (hemsidans administratör). Majoda tyckte inte att det var någon bra idé så föreningen 

fortsätter att betala för varje uppdrag, som tidigare.  

 

§9 Inga rapporter från förtroendevalda.  

  

§10 Inga motioner har inkommit.  

 

§11 Medlemsavgiften. Förslag från styrelsen: Oförändrad = 100 kronor, som ska vara inbetalt senast 

31 mars för att få medlemspris på konferenskostnaden + registrering i medlemsregistret på 

hemsidan. Detta godkänns av årsmötet. Uppge också e-postadress vid inbetalning av avgiften. 

 

§12 Ersättning till de förtroendevalda: Oförändrad 998:- för styrelsemedlemmar och 100:-               

(= medlemsavgiften) till övriga förtroendevalda godkänns. 

 



 
 
§13 Val av ledamöter i styrelsen på två år, nyval av ordförande: Marco Johannson nyval av Gunilla 

Palmberg, omval: Helene Jermer.  Anders Johansson och Mainy Lingehed har 1 år kvar. 

  

§14 Val av intern revisor på två år. Kristina Korkmaz har 1 år kvar. 

 Revisorsuppleant fortfarande vakant. 

 

§15 Val av valberedning, omval: Micael Tallberg på 2 år.  

 Suppleant i valberedningen är vakant. Marie Wallin har 1 år kvar. 

 

§16 Val av internationell sekreterare och suppleant på 2 år. Per Flink har 1 år kvar.  Suppleant är 

vakant. Lennart Blad som varit suppleant i många år har nu blivit pensionär.  

 

§17 Höstkongressen 2016 blir i Nyköping.  

 Redan nu anmäler Trollhättan sig till att ordna mötet 2017. 

 

§18 Övriga ärenden. Många har haft problem med att komma in på hemsidan för att registrera sig 

som medlem. Styrelsen får i uppdrag att eventuellt byta företag som sköter SOGF:s hemsida, 

och försöka att ordna så att både betalning och registrering kan göras via hemsidan på en och 

samma gång. 

 Stadgarna ska ses över angående om man får ha styrelseuppdrag om man arbetar i något företag 

med anknytning till gipsteknikeryrket. Några på årsmötet anser att jävsituationer kan 

uppkomma. 

 Önskemål om att höstkonferensen förläggs till torsdag - fredag. 

 Styrelsen ska försöka få fler företag intresserade av att finnas med på hemsidan med 

företagsinformation. 

  

§19 Mötet avslutas. Avgående ordförande Anna-Karin Krusefeldt och vice ordförande Jennie 

Andersson avtackas med varsin tavla. 

 

 

 

 

 

 

 

...........................................................  ………………………………… 
Anna-Karin Krusefeldt, ordförande  Mainy Lingehed, sekreterare 
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...........................................................  ........................................................... 
Sofia Lundberg   Yvonne Brüske 
 

 

 


